



BREAST

Tepat pada pukul 10 pagi loceng pintu klinik saya sudah bordering. Lalu Puan Fantasia selaku pembantu saya pada hari itu bergegas membuka pintu. Kedengaran suara suara kecil sapa menyapa di luar. Sebentar kemudian tetamu tersebut di jemput masuk. Saya terus keluar mendapatkan tetamu tersebut. Janji temu telah pun di buat seminggu yang lalu dan kini beliau tiba bagi memenuhinya.

Wanita yang bernama Puan S ini cantik bergaya berkebaya ketat. Potongan badannya sungguh cantik. Sekali pandang tak ubah macam seniwati Sarimah dalam filem tiga Abdul. Umur beliau dalam lingkungan awal lima puluhan.

Kalau zaman sekarang pula bolehlah di bandingkan dengan beyonce atau jennifer lopez. saya kagum dengan penampilan beliau yang anggun.

Meskipun usia sudah mencapai era lima puluhan beliau masih cantik bergaya. Jelas beliau yang amat menitik beratkan imej.

Saya mempersilakan beliau masuk ke bilik konsultasi. Di situ lebih “privacy” dan kami boleh berbincang panjang lebar. Puan S bekerja sebagai seorang setiausaha di sebuah jabatan. Selain itu di juga bijak berniaga secara kecil kecilan. Tujur katanya lembut dan berhemah sekali.

Saya ada masalah besar Doc, kata nya . Buah dada saya dah mengecut dan perkara ini amat merunsingkan saya.” Kata nya .

Setelah membuat pemeriksaan saya agak terkejut melihat apa yang di katakana adalah benar. Dia terpaksa memakai coli yang tebal dan memasukkan seketul kapas tebal ke dalam coli. Jika tidak ,dada nya rata sahaja. Timbul perasaan kasihan dalam hati saya.

“Selepas mengandung dan bersalin anak ke lima saya jadi begini. Mulanya saya tidak kisah namun akhirnya hal ini tidak di senangi oleh suami saya. Gara gara dada yang leper kami bercerai.”

Haah...Saya bagaikan tidak percaya mendengar kata katanya. “Sampai begitu sekali ke tindakan suami Puan?” Tanya saya

Air mata bergenang di pipi Puan S yang cantik lawa. Dia meneruskan ceritanya. “Pelbagai penghinaan di lemparkan kepada saya oleh bekas suami saya. Hidup saya dulu bertemankan air mata sahaja. Akhirnya dia bertemu wanita yang mampu membahagiakannya dan meninggalkan saya yang serba kekurangan.”

Sudah 10 tahun saya hidup bersendirian. Hati saya sudah cukup terluka dan enggan lagi memikirkan soal rumah tangga.

“Dan kini Saya bertemu jodoh baru dan bakal bernikah semula .Namun trauma buah dada yang leper ini membuatkan saya rasa tidak yakin. Saya mintak Dr besarkan buah dada saya. Kan ramai artis artis macam Pamela Anderson yang besarkan buah dada.”

Kata nya dengan penuh pengharapan. Saya merasa amat bersimpati dengan Puan S.

Apatah lagi setelah melihat sendiri keadaan buah dadanya yang leper hati saya terasa hiba sekali. Saya dapat bayangkan diri saya jika berada di tempat beliau. Sudah tentu beliau merasa malu dan rendah diri sekali.

Struktur buah dada terbina dari sel sel tisu glandular dan tisu lemak yang saling berhubungan dengan jaringan tisu penghubung. Sel sel ini unik kerana ia amat sensitive terhadap kehadiran hormone progesteron estrogen dan juga testosterone. Ia juga boleh

mengesan kehadiran hormone oxytocin semasa ibu menyusukan bayinya dan turut bertindakbalas dengan hormone itu.

Untuk meningkatkan saiz dan mencantikkan bentuk buah dada beberapa rawatan boleh di gunakan.

1)Rawatan penambahan hormone

Penambahan hormone bagi menampung keperluan tubuh badan kita bukanlah sesuatu yang baru.Bahkan pelbagai kajian membuktikan keperluan hormone kepada kita.Sisitem neuro endokrin adalah rangkaian yang kompleks dan menguasai pelbagai fungsi badan kita.Apabila seorang wanitamengandung dan bersalin hormone dalam tubuhnya mula merosot menjadikan dia tampak lebih tua,mudah gemuk dan buah dada menjadi lembik.

Penggunaan hormone dari tumbuh-tumbuhan boleh membantu meningkatkan paras hormone dalam badan kita.

Semasa hamil dan menyusu kandungan hormone yang tinggi menyebabkan buah dada lebih besar jadi bentuk buah dada adalah lebih menarik pada masa ini.apabila sudah melahirkan ramai wanita menghadapi masalah buah dada mengecil dan merosot saiznya kerana hormone yang berkurangan.Hal I ni akan berlanjutan sehinggalah wanita mencapai menopause.

2)laser skin resurfacing yang meningkatkan kekenyalan tisu

Jika mahu menggunakan laser pastikan laser yang berkualiti tinggi dan mempunyai persijilan FDA .

Laser yang baik meningkatkan klandungan kolagen dan memberikan kekenyalan pada kulit membuatkan buah dada tampak tegang dan mnenarik.Rawatan seperti ini

tidak boleh meningkatkan saiz buah dada.ia hanya mampu member sedikit ketegangan pada buah dada.Walau bagaimanapun kekenyalan dan ketegangan adalah penting dalam memberikan struktur buan dada yang benar benar menarik

3) Hyaluronic filler yang meningkatkan kandungan tisu.

Kini pakar aestetik mengesyorkan hyaluronik filler yang mampu mengisi kekosongan dalam tisu buah dada dan membentuknya semula.rawatan ini agak mudah dan hasilnya dapat di lihat dengan pantas.Hyaluronik mengisi ruang kosong dan meningkatkan kandungan tisu didalam buah dada.Ia bagaikan tisu palsu yang menggantikan tisu yang sudah hilang.Namun ketahannya ialah selama beberapa tahun sahaja.

4) Fat transfer iaitu pemindahan lemak

Proses ini sesuai bagi mereka yang mempunyai banyak lemak pada bahagian tubuh yang lain seperti perut.Lemak di sedut dan di pindahkan ke buah dada.Ini bukanlah proses yang mudah.Ia memerlukan banyak masa dan penjagaan rapi,Proses perlu di ulangi beberapa kali kerana tidak semua lemak yang di pindahkan akan kekal sebahagiannya akan rosak dan sel sel lemak akan mati. Seseorang yang sangat kurus juga tidak mempunyai banyak sel sel lemak jadi adalah sukar untuk mendapatkan sel lemak berkualitui .

5) Implant

Sudah tentu rawatan yang selamat,berkesan dan mampu memberi kepuasan hati kepada mereka yang melakukannya.Rawatan pembedahan memasukkan implant sudah menjadi suatu yang lazim di barat dan trend sebegini turut menular ke Negara kita

Teknologi implant sudah pun berkembang dengan pesat dan pelbagai jenis implant yang di cipta sudah tentu dapat member kepuasan kepada pemakai nya.

Buah dada adalah lambing kewanitaan. Jika dada terlalu kecil sudah tentu penampilan seseorang terjejas. Seseorang wanita boleh menyembunyikannya dengan memasukkan span atau pembentuk buah dada kedalam coli namun bagi yang mahu berkahwin atau sudah berkahwin sudah tentu mereka akan cuba mencari jalan bagi meningkatkan saiz buah dada kerana diri merasa rendah diri pula bila bersama suami.

“Sila share kepada kenalan anda tanpa mengubah sebarang informasi dalam artikel”



www.marissa-esthetic.com

Semenyih (HQ) : 03-87234808/013-2448484

Selangor : 03-31413729

Melaka : 06-3170412/013-3386698

Shah Alam : 019-3963678

Bandar Baru Bangi : 03-89252334

Kuantan : 017-3581619

Nilai : 012-3585949* Kelantan : 017-3581610